
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült: Szentistván nagyközség képviselı-testületének 2011. március 17. napján megtartott 
nyilvános ülésén. 
 
Helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Koncz József polgármester, Dobóné Koncz Judit alpolgármester, Aranyosi 
Imre, Dr. Béres Imre Sándor, Kampel Lászlóné, Kiss Lajos és Ördög Jakab képviselık. 
Tanácskozási joggal meghívott vendégek: Tóth Imréné dr. jegyzı, Koncz Mártonné aljegyzı, 
Juhászné Sánta Zsuzsanna pénzügyi csoportvezetı,  Nyeste Józsefné nem képviselı bizottsági 
tag, id. Burai Jenı CKÖ elnök. 
 
A lakosság részérıl Németh László Szentistván, Ságvári u. 29. szám alatti lakos. 
 
Távolmaradását elızetesen bejelentette: Bay Judit ügyvezetı.  
Az ülésrıl távolmaradt Galambos Lajosné óvodavezetı és Járóka Tamás nem képviselı 
bizottsági tag. 
 
 

I. NAPIREND ELİTT 
 
Koncz József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes. Jegyzıkönyv vezetésével megbízza Koncz Attiláné Tanner Zsuzsanna 
elıadót. Jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri Kampel Lászlóné és Ördög Jakab képviselıket.  
Koncz József polgármester az ülés napirendjét szóban ismerteti, melyet a képviselı-testület  
7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadott. 
 
 

N A P I R E N D 
 
Tárgy:           Elıterjesztı 
1./ Javaslat az önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatának            Koncz József 
felülvizsgálatára.         polgármester 
 
2./ Javaslat az önkormányzat 2011-2014. évi gazdasági programjára.            Koncz József 
           polgármester 
 
3./ Javaslat a 2011. évi közbeszerzési terv elfogadására.              Koncz József 
           polgármester 
 
4./ Indítványok, javaslatok 
 

II.  NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
1./ Tárgy:  Javaslat az önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatának 
felülvizsgálatára. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 



 2 

 
Koncz József polgármester emlékezteti a jelenlévıket, hogy az alakuló ülés után 6 hónapon 
belül felül kell vizsgálni az önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatát. Az új testület 
már foglalkozott ezzel a témával. Javasolja, hogy új szabályzat készüljön. A szabályzat a 
Kormány Hivatal felé beküldésre került véleményezésre. A tegnapi nap folyamán érkezett 
meg a véleményezés. A Kormány Hivatal több módosítást is javasol, melyet a képviselı-
testület tagjai részére röviden ismertet. Polgármesterként indítványozza, hogy a testületi 
ülések napja a hónap utolsó csütörtöke legyen. Kérdezi a testület tagjainak véleményét, 
esetleg az idı rövidsége miatt elnapolásra kerüljön-e a napirendi pont. 
 
Ördög Jakab képviselı egyetért a módosításokkal. Egy véleménye van, az ülésvezetés 
szabályairól leírt 17. §. (4) bekezdését fölöslegesnek tartja, mert az már a korábbi 
bekezdésekben megfogalmazásra került. 
 
A képviselı-testület tagjai egyhangúlag egyetértenek azzal, hogy nem kérik a napirend 
elnapolását és egyhangúlag egyetértenek a Kormány Hivatal által javasolt módosítások 
végrehajtásával. 
 
Mivel több indítvány, javaslat nem érkezett Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı rendeletét. 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-TESTÜLETÉNEK 
5/2011.(III.18.) önkormányzati rendelete 

 
A Képviselı-testület és Szervei Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról 

 
A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
2./ Tárgy. Javaslat az önkormányzat 2011-2014. évi gazdasági programjára. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Koncz József polgármester elıadja, hogy a napirendet a Pénzügyi- és Gazdasági Bizottság az 
elmúlt nap megtárgyalta. Felkéri Kampel Lászlóné bizottsági elnököt, hogy ismertesse a 
bizottság állásfoglalását. 
 
Kampel Lászlóné bizottsági elnök tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a bizottság hosszas vita 
után a követezı módosításokkal javasolja a képviselı-testületnek elfogadni az önkormányzat 
2011-2014. évi gazdasági programját: 
 
1./ a 3. oldalon az önkormányzat feladatainak felsorolását tartalmazó a.) pontban a „helyi 
közutak fenntartásáról” feladat kerüljön kiegészítésre a parkolás biztosításával a következık 
szerint: „a helyi közutak és parkolók fenntartása”. 
 
A parkolók fenntartása 2010-ben került be az önkormányzati törvénybe az önkormányzatok 
kötelezı feladatai közé. 
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2./ A 6. oldalon az egészségügyi alapellátás feladatkörön belül a szőrıvizsgálatok szervezése 
kerüljön annyiban konkrétabban megfogalmazásra, hogy az a nıket és a férfiakat is érintse, 
ezért az errıl szóló mondat egészüljön ki a következıvel: „..... szervezését „a nıket és a férfi 
lakosságot érintıen egyaránt.” 
 
3./ A 7. oldalon a helyi közutak fenntartása, létesítése feladatkörben az utak felújítása is 
kerüljön megjelölésre, tekintettel arra, hogy az utak állaga már nem csak karbantartást tesz 
szükségessé, hanem teljes felújítást is. 
 
A bizottság javasolja, hogy ennek a feladatkörnek az utolsó mondata egészüljön ki a 
következıkkel: „továbbá a belterületi utak szükség szerinti felújításához.” 
 
Ugyanebben a feladatkörben a bizottság javasolja kiemeltebben kezelni a Szentistván-
Mezıkövesd közötti, még hiányzó útszakasz, valamint a Széchenyi utca felújításának 
kérdését, figyelemmel arra, hogy az elmúlt ciklus végén a Megyei Közútkezelı Szervezet 
feladatai között már szerepelt ennek a szakasznak a felújítása, illetve a felújítás terve 
elkészült. 
 
Ez a feladat a következıképpen kerüljön rögzítésre a programban: „Mindent meg kell tenni 
annak érdekében, hogy a Megyei Közútkezelı Szervezet a Szentistván-Mezıkövesd között 
még hiányzó útszakasz, valamint a Széchenyi utca felújítását elvégezze.” 
 
4./ A 8. oldalon a vízrendezés, csapadékvíz elvezetés, csatornázás feladatkörbe is kerüljön be 
egy konkrét feladat az elsı mondat után a következık szerint: „A Széchenyi-Vörösmarty 
összekötı úton és az Arany János - Dobó István utcákon lévı vízelvezetı árkok tovább 
építését, szükség szerint átépítését kell szorgalmazni.” 
 
Koncz József polgármester megköszöni a bizottság elnökének összefoglalóját. Tájékoztatja a 
testület tagjait, hogy a ciklusprogram felkerült a település honlapjára, azzal a céllal, hogy a 
lakosság is véleményezhesse. Elmondja, hogy egy lakótárs részérıl érkezett hozzászólás. 
Mindenki elıtt ismeretes az önkormányzat pénzügyi helyzete. Legfıbb célkitőzés a pénzügyi 
stabilitás megteremtése. Erre meg kell találni a forrást. Minden vállalás és ígéret elıtt ezt kell 
szem elıtt tartani. Az önkormányzat mőködéséért a képviselı-testület és a polgármester a 
felelıs. Módosulhat az önkormányzati törvény, változások léphetnek életbe. Az 
önkormányzat kötelezı feladatait kell elsısorban teljesíteni. A kötelezı feladatok közül az 
oktatás az, ami bizonytalanság elé néz. Már sokszor felmerült a kérdés, hogy mi legyen az 
oktatási társulás sorsa. Sajnos ezzel a témával foglalkozni kell, ez az egyik legfontosabb 
feladat.  Lehet, hogy gyökeres változások elé néz ez a terület, az is elképzelhetı, hogy az 
oktatási intézmények állami tulajdonba kerülnek.  
A belterületi utakkal kapcsolatban jól ismeri az állapotot. A felújításban a pályázati forrás 
lehet irányadó, melyhez elı kell teremteni az önerıt. Elsıbbséget élvez a csapadékvíz 
elvezetés problémájának megoldása. Ehhez az önkormányzat 100%-os állami támogatást vár. 
A közbiztonság is prioritást élvez. Elmondja, hogy a kistérségi szinten megvalósuló 
kamerarendszer kiépítése nagy elıre lépést jelenthet, de pozitívum a körzeti megbízott 
irodájának kialakítása is. Polgármesterként egyik legfontosabb feladata a lakosságszám 
megtartó képességének javítása, mely fontos a falu jövıje szempontjából. Elıadja, hogy  
bizottsági ülésen elhangzott a volt szovjet laktanya hasznosításának kérdése. Egyetért azzal, 
hogy az ott megvalósuló munkahelynek csábító jellege lenne, a közel 100 üresen álló lakóház 
megvásárlásához.  
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Véleménye szerint a kultúra és a sport élhetıbbé teszi a települést, ezekhez ragaszkodni kell 
és fenn kell tartani. Fontosnak tartja az egészségmegırzést és a lakossági szőrıvizsgálatok 
megszervezését is.  
 
Dobóné Koncz Judit képviselı indítványozza, hogy a településen meg kell tiltani mindenféle 
szemét lerakását. Véleménye szerint az önkormányzat rendeletében ezt konkrétabban meg 
kell fogalmazni. A tiltott helyre való szemétlerakást pedig szigorú büntetés kiszabásával kell 
sújtani. Ez az önkormányzatnak bevételt is hozhat. A büntetés kiszabás intı példát jelenthet a 
lakosság számára. A tavaszi idı beköszöntésével a lakótársak bosszúságot okoznak 
egymásnak azzal, hogy nem a megfelelı idıpontban égetik el a környezetükben összegyőlt 
szemetet. Kéri, hogy a helyi televízióban és a hangos híradón keresztül is legyen kihirdetve a 
rendeletben meghatározott tőzgyújtás ideje.  
Felhívja a figyelmet, hogy a településen a Mikes Kelemen utca járhatatlan és sáros. Sort kell 
keríteni ennek az utcának a rendbetételére, aszfaltozására is. Többször elhangzott már a 
Szentistván-Mezıkövesd közötti útszakasz rossz minısége. A kátyúk miatt megnıtt a 
balesetveszély, nyomatékosan szorgalmazni kell ennek a szakasznak a javítását. 
 
Kiss Lajos képviselı egyetért Dobóné Koncz Judit képviselı véleményével, hogy a környezet 
védelme érdekében a hirdetéseknek napi szinten jelen kellene lennie a lakosság életében. Úgy 
gondolja, hogy a ciklusprogramban minden benne van, ami fontos egy település életében. 
Szentistván az évek alatt eljutott oda, hogy a lakosság minden ciklus kezdete elıtt elvárja a 
folytatást. Az iskolában korszerő számítógépek állnak a gyerekek rendelkezésére és 
tornateremben tartják a testnevelés órákat. Vannak olyan területek, ahol nagyok sok 
elırelépés történt, de ezeket karban is kell tartani. Az a véleménye, hogy a képviselı-
testületnek elıre kell látnia a következı lépéseket. Az oktatási társulás további mőködéséhez 
hamarosan döntést kell hozni, keményebb álláspontot kell képviselni. Látható, hogy 2005 óta 
a tagintézmények önkormányzatai nem fejlesztettek semmit, ellenben a gesztor önkormányzat 
minden intézményét igyekszik karbantartani, felújítani. 
Nagyon fontosnak tartja a vízelvezetés kérdését. Véleménye szerint a javulás érdekében 
nemcsak a közmunkások, hanem a lakosság és a civil szervezetek is segítséget nyújtanak. 
Ennek a problémának a megoldását tavasszal el kell indítani. Az utak karbantartásával is 
nagyon komolyan kell foglalkozni. Örök téma marad az ifjúság helyzete. Ebben a kérdésben 
az évek alatt nem történt elırelépés. Érdemes lenne egy késıbbi ülésen napirend keretén belül 
errıl a feladatról beszélgetni, legalább valamiféle irányvonalat látna a testület. Támaszkodni 
azokra a fiatalokra lehet, akik tesznek valamit, ez is lehet elırelépés. Pedagógusként az a 
véleménye, hogy az általános iskola befejezése után valami megszakad, nem érzik magukénak 
a rendezvényeket és nagy hiány tapasztalható. Közösen kell valami megoldást találni. A 
sportot szeretik, de minden más területet elhanyagolnak. 
 
Ördög Jakab képviselı a tőzgyújtással kapcsolatban emlékezteti a testület tagjait, hogy a 
településen égetni csak munkanapokon 15.00 – 19.00 között szabad.  
 
Aranyosi Imre képviselı felhívja a figyelmet, hogy a járdák mellett sok a kinyúló ág, gally, 
ami balesetveszélyes. Ennek a rendbetételét is jelezni kell a lakosság felé. A József Attila 
utcában van a Mezıgazdasági Zrt-nek egy épülete, amelynek a karbantartását, főnyírását évek 
óta nem végzik. Ezzel kapcsolatban kéri a polgármester urat, beszéljen a Zrt elnökével. A 
ciklusprogramban jónak tartja a tanuszoda létesítését. Bizottsági ülésen is jelezte, hogy a 
faluban tartanak lovakat, az óvodás-iskolás gyermekek részére testnevelés óra keretében jó 
lehetıség lenne a lovaglás is. 
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Dr. Béres Imre Sándor képviselı egyetért a hirdetések fontosságával. Véleménye szerint 
minden tavasszal fel kell hívni a figyelmet a parlagfő irtására és a szemétlerakással járó 
büntetésre. Minden ingatlannak van tulajdonosa, még ha nem a településen él, akkor is 
kötelessége a parlagfő irtása. A községben polgárırség is mőködik és a közmunkások is 
dolgoznak folyamatosan. Figyeltetni kell a szemétlerakó telepet és példát statuálni. 
Háziorvosként elmondja, hogy a körzetében legalább 20-30 mozgáskorlátozott ember él, akik 
nem tudnak bejutni a rendelıbe. A környezı kisfalvakban már rég elvégezték az 
akadálymentesítéseket. Ez a feladat prioritást kell, hogy élvezzen! Az akadálymentesítés 
Uniós elıírás, elıbb-utóbb büntetést von a hiánya maga után. Természetesen az utak 
karbantartása és javítása is nagyon fontos. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı szerint a közmeghallgatáson el kell mondani a lakosságnak, 
hogy mindenki emberhez méltóan, a saját lakókörnyezetét köteles rendben tartani, hiszen ez a 
minimum. Több település szociális rendelete is megfogalmazza ezt, ezzel sok mindent meg 
lehet fékezni. 
 
Ördög Jakab képviselı úgy látja, hogy a bizottsági ülésen elhangzott véleményei 
visszatükrözıdnek. A javaslatai szerepelnek a pénzügyi bizottság elnöke által összefoglalt 
módosításokban. Kérdezi, hogy a polgármester úr által említett Szentistván-Miskolc között 
közlekedı buszjárat megvalósul-e. Egyetért azzal, hogy a vízelvezetés problémájának 
megoldása nem az árokrendszer visszaállításában mutatkozik meg. A településrıl kivezetı 
mindkét ágon kell a szinteztetést elvégezni. Azt kell elérni, hogy átemeléssel vagy 
bevezetéssel a víz bejusson a befogadó ágakba. Ha a belterületrıl kivezetésre került a víz a 
külterületre, már nagyon sokat számít. Az idıjárás csapadékos és elérkezik az olvadás 
idıszaka is, ez gondot jelenthet.  Fontos a pénzügyi helyzet stabillá tétele. 
 
Kampel Lászlóné képviselı véleménye szerint hiába akarja a képviselı-testület az ifjúság 
helyzetét segíteni, ha ık maguk nem akarnak semmit. Nem lehet már azt a szemléletet 
visszahozni, amit az idısebb korosztály képvisel. Természetesen próbálkozni kell, de nem a 
képviselı-testületen múlik. Nem ért egyet azzal, hogy az ingatlanok elıtti árkok ne kerüljenek 
visszaállításra. Biztos abban, hogy az utak állapotának érdekében a vízelvezetı árkoknak is 
nagy szerepe van. 
   
Koncz József polgármester 10 perc szüntetet rendelt el. 
 
Szünet után. 
 
Koncz József polgármester véleménye is az, hogy az utóbbi években nagyon sokat 
foglalkozott a képviselı-testület a köztisztasági problémákkal, de rendet még nem sikerült 
tenni. Ennek ellenére a település rendezett, nem az az általános nézet, hogy Szentistván 
koszos község. Mindenki ismeri a kialakult helyzetet és problémákat, de vannak olyan 
emberek, akiket ez felháborít. Korábban már ismertette a komposztálási projekt elindítását, 
melynek remélhetıleg pozitív hatása lesz. Tájékoztatásul elmondja, hogy a Kisebbségi 
Önkormányzat felajánlást tett, mely szerint a szeméttelepet rendbe teszi. Fenntartással fogadta 
ezt a hírt, de megadja a bizalmat és támogatja a kezdeményezést. Amennyiben a telep rendben 
lesz, felveszi a kapcsolatot a Zrt. elnökével és véleménye szerint sorompó kihelyezésével, 
esetleg mély árok kiásásával kell megakadályozni a további szemét lerakását. Egyetért azzal, 
hogy érvényt kell szerezni az önkormányzat ide vonatkozó rendeletének és a megfelelı 
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technikai eszközökkel tájékoztatni kell a lakosságot. A tőzgyújtással kapcsolatban az a 
véleménye, hogy elsısorban az emberek gondolkodásmódját kellene megváltoztatni.  
Egyetért a szemétlerakás büntetésével. Elmondja, hogy a Mikes Kelemen utca felújítása 
kapcsolódik az útépítési feladatokhoz. Amennyiben az idıjárás engedi, kızúzalékkal kerül 
leszórásra. Amennyiben nem sikerül komplex útfelújítást elkezdeni, az úton keletkezett nagy 
kátyúk javítását mindenképen el kell végezni.  
Pozitív dolog, hogy a civil szervezetekbe egyre több fiatal kapcsolódik be. Mőködik az 
iskolában a mazsorett-csoport, ezt is elırelépésnek tartja. Sajnos a 18-20 éves korosztályt nem 
lehet bevonni. Véleménye szerint március 15-e a fiatalok ünnepe. Minden pedagógus 
megjelenésére számított volna az ünnepélyen, hiszen a személyes példamutatás az elsıdleges. 
Aranyosi Imre képviselı kérésével kapcsolatban elmondja, hogy még nem beszélt errıl a 
témáról a Zrt. vezetésével, de megbeszélés tárgyát képezi az elhanyagolt ingatlan és annak 
környezete. 
A ciklusprogramban szerepel az akadálymentesítés, minden intézményre elkészült a terv és az 
önkormányzat várja a pályázati lehetıségeket. Természetesen elsıbbsége van az egészségügyi 
intézményeknek. A Szentistván-Miskolc között közlekedı autóbuszjárat érdekében a mai 
napon folytatott tárgyalást a Borsod Volán vezetıjével. Sajnos a Volán vezetése azt 
bizonygatta, hogy az anyagi helyzet nem teszi lehetıvé a járat erre fordítását. Amennyiben az 
önkormányzat vállalja a 400,- Ft/km - kénti költségét az autóbusznak, akkor lehetséges a járat 
erre fordítása. Ennek nem látja reális esélyét. Fı ellenérvként elmondták, hogy a Magyar 
Államvasutak és a Volán a közeljövıben összevonásra kerül. Javasolja a ciklusprogramban 
benne hagyni ennek a járatnak lehetıségét, mert ezzel az üggyel kapcsolatban felveszi a 
kapcsolatot az Agria Volán vezetésével is. Korábbi üléseken is elhangzott már a hitelfelvétel 
miatt könyvvizsgálói jelentés kérése Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a szükséges jelentések 
elkészítésének bruttó ára összesen 300 eFt. 
A vízelvezetés problémájának megoldásával egyetért. Elsısorban a befogadó csatornát kell 
rendbe tenni. 
Látható, hogy a program létszámadatai hiányosak. A mostani adatok szerint a település 
lakosságszáma 2498 fı, de a Statisztikai Hivatal még nem küldött pontos számokat. 
Elıadja, hogy a ciklusprogramhoz sportfejlesztési koncepciót kell készíteni, amely a program 
részét képezi. 
 
Kiss Lajos képviselı iskolaigazgatóként nincs joga, hogy a gyerekeket a szünet ideje alatt 
erıszakkal behívja az ünnepségekre. Véleménye szerint a szülıknek kellet volna elhozni 
magukkal a gyerekeket. Az általános iskolában a megemlékezést megtartották és ott felhívta a 
tanulók figyelmét a község rendezvényére. İ maga nem az általános iskolás korosztályt 
hiányolta, hanem a 14-20 éves fiatalokat, hiszen övék volt a forradalom. Mindenki tudja, hogy 
az iskolában nem sok a helyi pedagógus, többen Mezıkövesdrıl járnak tanítani. Nem vette 
sértésnek polgármester úr megjegyzését, de szerette volna ezt a dolgot tisztázni. 
 
Kampel Lászlóné képviselı egyetért Kiss Lajos képviselıvel. A példamutatás elsısorban a 
családé. Véleménye szerint a faluhoz hozzá tartozik többek között a bolt, a patika és az 
egyházközösség is és mindenkinek kötelessége a példamutatás. Az országnak ez az egyik 
legszebb ünnepe, ezért a családoknak kellene példát mutatni. Az önkormányzat sok pénzt 
elkölt egyéb rendezvényekre, amely nem a kultúrához tartozik. Felháborító, hogy a lakosok 
ezt elıtérbe helyezik és ezeken a rendezvényeken sokkal nagyobb számban jelennek meg, 
mert számítanak egy kis nassolni valóra. 
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Mivel több indítvány, javaslat nem érkezett, Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület a Pénzügyi- és Gazdasági Bizottság által javasolt 
módosításokkal 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta soron 
következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
15/2011.(III.17.) számú határozata 
 
Tárgy:  Szentistván nagyközség Önkormányzatának 2011-2014 idıszakra szóló gazdasági 
programja. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testület az önkormányzat 2011-2014. évekre szóló 
gazdasági programját jelen határozat melléklete szerint határozza meg. 
 
Felhatalmazza polgármesterét, hogy az önkormányzat feladatait a gazdasági programban 
foglaltakra is figyelemmel szervezze. 
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: Képviselı-testület, Koncz József polgármester 
 
A határozat melléklete írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
 
3./ Tárgy:  Javaslat a 2011. évi közbeszerzési terv elfogadására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester a napirendhez nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  
 
Indítvány, javaslat a képviselık részérıl nem érkezett, ezért Koncz József polgármester 
szavazást kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát: 
 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
16/2011.(III.17.) számú határozata 
 
Tárgy. Az önkormányzat 2011. évi közbeszerzési terve. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete az önkormányzat 2011. évi közbeszerzési tervét 
jelen határozat melléklete szerint fogadja el. 
 
Utasítja polgármesterét, hogy amennyiben az év során szükségessé válik, tegyen javaslatot a 
közbeszerzési terv szükség szerinti módosítására. 
 



 8 

Határidı: értelemszerően 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
A határozat melléklete írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
 
4./ Indítványok, javaslatok 
 
 - Tárgy: Sportfejlesztési koncepció 
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester  
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Koncz József polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a Sportról szóló 2004. I. törvény 
meghatározza az önkormányzatok sporttal kapcsolatos feladatait. Legfontosabb cél a jelenlegi 
tevékenységek megtartása és szükség szerinti továbbfejlesztése. A koncepció elkészítését egy 
pályázati lehetıség tette aktuálissá. A pályázat támogatja a sport és ifjúság nevelését. Fontos, 
hogy 80-90%-os támogatottságú. 
 
Mivel indítvány, javaslat nem hangzott el, Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének  
17/2011.(III.17.) számú határozata 
 
Tárgy:  Sportfejlesztési koncepció elfogadása 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a 2011-2014. évekre szóló sportfejlesztési 
koncepcióját jelen határozat melléklete szerint fogadja el. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a koncepcióban foglaltak lehetıség szerinti végrehajtására, 
szervezésére, elıkészítésére. 
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
A határozat melléklete írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
 
 - Tárgy: Javaslat pályázat benyújtására 
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Koncz József polgármester szóbeli kiegészítésként nem kíván tenni. 
 
Indítvány, javaslat nem érkezett, ezért Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett. 
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Ezt követıen a Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
18/2011.(III.17.) számú határozata 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása sportpálya kerítés építése és sportöltözı korszerősítésének 
támogatására. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete pályázatot nyújt be a 7/2011. (III.09) BM. 
rendelet alapján az iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztés, felújítás támogatására, 
az önkormányzat tulajdonában lévı 818/1. hrsz. alatti sportpálya kerítésének megépítésére és 
az ingatlanon lévı sportöltözı korszerősítésére. 
 
A fejlesztés becsült költsége: 6.548.000 Ft,- melybıl a szükséges 20 % önerıt 1.309.600,- Ft 
összegben a képviselı-testület a pályázat támogatása esetén a 2011. évi költségvetésébıl 
biztosítja. 
 
A képviselı-testület nyilatkozza: 
- A támogatásból megvalósuló beruházást a beruházás megvalósításától számított 5 évig az 
eredeti rendeltetésének megfelelıen használja, a feladat ellátási helyet nem szünteti meg és 
nem adja át annak fenntartói jogát nem állami fenntartó részére. 
- A képviselı-testület sporttal kapcsolatos feladatait és kötelezettségeit a sportkoncepcióban 
foglaltak szerint szervezi és hajtja vége, az éves költségvetésében tervezi az ahhoz szükséges 
pénzeszközöket. 
- A 2011. évi költségvetésében tervezett, sportra fordítandó összegek: a TITÁN 
Sportegyesület mőködésének támogatására 1.500.000,- Ft, az iskola és óvodai testnevelés 
biztosítására pedig – nem elkülöníthetı módon – az intézmények költségvetése nyújt 
fedezetet. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét a pályázat benyújtására, a pályázathoz 
szükséges nyilatkozatok megtételére. 
 
Határidı: 2011. április 1. 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
 
 

- Tárgy:  Javaslat a 818/2 hrsz-ú Lıtér ingatlan önkormányzat tulajdonba adása iránti 
kérelemmel kapcsolatos határozat meghozatalára. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 

 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Koncz József polgármester emlékezteti a képviselı-testület tagjait, hogy korábbi ülésen már 
hoztak határozatot a Lıtér ingatlan önkormányzati tulajdonba adása iránti kérelem miatt, de 
még a Magyar Nemzeti Vagyonkezelı részérıl nem született döntés.  
A napokban érkezett Czene Attila, sportért felelıs államtitkárának levele, melyet röviden 
ismeretet. Kéri a képviselık véleményét. 



 10 

 
Indítvány, javaslat nem érkezett, ezért Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
19/2011.(III.17.) számú határozata 
 
Tárgy:  A Szentistváni 818/2 hrsz-ú lıtér ingatlan önkormányzati tulajdonba adása iránti 
kérelemhez kötelezettségvállalás. 
 
1./ Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Szentistváni 818/2 hrsz-ú 
lıtér megnevezéső ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adása iránti kérelméhez – a 
sportról szóló 2004. évi I. tv. 64. § (4) és (5) bekezdésében foglalt Nemzeti Erıforrás 
Minisztérium részérıl szükséges elızetes egyetértés megadásához kötelezettséget vállal arra, 
hogy a Magyar Államtól ingyenesen, vagy kedvezményesen történt önkormányzati 
tulajdonszerzést követı 15 évig az ingatlant elsıdlegesen sportcélokra fogja használni, és ezt 
az ingatlan másodlagos jellegő hasznosítása sem veszélyezteti. 
 
2./ Az önkormányzat képviselı-testülete tudomásul veszi, hogy az ingyenesen vagy 
kedvezményesen történt tulajdonszerzést követı 15 évig az önkormányzat csak a 
sportigazgatási szerv vezetıjének egyetértésével idegenítheti el, illetve terhelheti meg a fenti 
ingatlant. 
 
Felkéri a képviselı-testület a polgármestert a határozat végrehajtása érdekében szükséges 
intézkedés megtételére. 
 
Határidı: azonnal, illetve folyamatos 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
 
 - Tárgy:  Tájékoztatás a kisebbség jelenlegi helyzetérıl  
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester – szóbeli elıterjesztés 
 
Koncz József polgármester tájékoztatja a képviselı-testület tagjait, hogy az elmúlt héten a 
Cigány Kisebbségi Önkormányzat által tartandó közmeghallgatáson vett részt.  
Hiányolta a romák közötti összefogást, de bízik az új vezetı összetartó erejében. A napokban 
került aláírásra a Magyar Vöröskereszttel egy együttmőködési megállapodás, melyben 60 
roma család részére 40m2 területre - konyhakert program keretében -, ingyenes vetımagot 
biztosítanak. A bizalmat megkapták és amennyiben a termelés jól sikerül, jövıre nagyobb 
területen is folytathatják a mezıgazdasági munkálatokat.  
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 - Tárgy: Tájékoztatás ingyenes lakossági szőrıvizsgálatról 
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester – szóbeli elıterjesztés 
 
Koncz József polgármester elıadja, hogy az egri Fehér Galamb Alapítvány ingyenes 
egészségügyi szőrıvizsgálatok elvégzését ajánlotta fel levélben. Kérdezi a testület 
véleményét. 
 
Dr. Béres Imre Sándor képviselı háziorvosként elmondja, hogy hasznosak a szőrıvizsgálatok, 
de a kötelezı szőrıvizsgálatokra lenne sokkal nagyobb szükség. Az a véleménye, hogy ez a 
vizsgálat homeopátiás jellegő és üzleti érdek áll mögötte. Úgy látja, hogy az ajánlat nem a 
legfontosabb megelızı vizsgálatokat tartalmazza. Korainak tartja a szervezési feladatok 
elkezdését. 
 

Állásfoglalás: a képviselı-testület egyhangúlag egyetért és felhatalmazza Koncz 
József polgármestert, hogy folytasson tárgyalásokat az egri Fehér Galamb Alapítvány 
dolgozói által végzendı szőrıvizsgálatok helyben történı megszervezésére, a település 
lakosságának ingyenes szőrıvizsgálata érdekében. 

 
 
 - Tárgy: Vízár támogatás benyújtása 
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester – szóbeli elıterjesztés 
 
Koncz József polgármester szóbeli kiegészítésként elmondja, hogy a Heves Megyei Vízmő 
Zrt. a 2011-es évre is szeretné benyújtani támogatási igényét, ehhez kéri a képviselı-testület 
hozzájárulását. 
 
Mivel indítvány, javaslat nem hangzott el, Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
20/2011.(III.17.) számú határozata 
 
Tárgy:  Vízár támogatás benyújtása 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a lakossági víz- és 
csatornaszolgáltatás támogatására a Heves Megyei Vízmő Zrt. által benyújtandó 2011. évi 
igényt támogatja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatási igény benyújtásához szükséges 
önkormányzati nyilatkozatokat adja ki. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Koncz József polgármester 
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Képviselıi hozzászólások 
 
Aranyosi Imre képviselı felhívja a figyelmet, hogy a csapadékos idıjárás következtében a 
honvédségi út padkájának állapota ismét megrongálódott. A javítását el kell végezni, mert 
balesetveszélyes. 
 
Ördög Jakab képviselı érdeklıdik, hogy a közvilágítási lámpatestek cseréje miért nem történt 
meg minden helyen. 
 
Koncz József polgármester válaszában elmondja, hogy a kimaradt helyeken valamilyen 
mőszaki probléma adódott, de mindenhol ki lesz a lámpatest cserélve. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem volt, Koncz József polgármester megköszönte a 
megjelenést és az ülést berekesztette. 
 
 
 

kmf. 
 
 
 

Tóth Imréné dr.        Koncz József 
jegyzı         polgármester 

 
 
 
 

Kampel Lászlóné  Ördög Jakab 
jegyzıkönyv hitelesítık 

 
 
 


